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SU møte #6-2024
Protokoll

Dato:
Tid:

07.11.2024
19.30

Emne: SU møte #6-2024

Plassering: Teams

Tilstede: Harald Kvande (Leder), Tommy Botten Jensen, Kristian Moxnes,
Anna Fasting, Anders Mæland, Knut Lien,
Sten Rune Myrland (MSJ)

Ikke møtt:

Agenda

SAK Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenne referat SU møte #5 2024. Alle Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning

3 OBSREG (fast agenda-punkt) Alle Diskusjon

4 Anbefalinger fra ulykkesrapport 2/2023 Alle Beslutning

5 Undersøkelser etter hendelse Jarlsberg Alle Beslutning

6 Status ulykke Oppdal SRM Orientering

7 Egenerklæring i stedet for legeundersøkelse Alle Diskusjon

8 Arbeidsmetode i SU - Kanban TBJ/Alle Diskusjon/Beslutning

9 Eventuelt Alle

10 Neste møte Alle Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne referat SU møte #5-2024.

Referat sendt ut 15.10.

Vedtak:

Referatet fra SU-møte #5 er tidligere godkjent

Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet

Ingen habilitetsproblemer identifisert.

Beslutning

3 OBSREG (fast agenda-punkt)

Formål: Dele relevante obsreger med resten av SU

OBSREG #3421 - utgåtte reserver ble diskutert, og mye tyder på systemfeil. MSJ tar
kontakt med de involverte MK’er samt HI

Skjema for kontroll med felleseid klubbutstyr må inkludere levetid på utstyret. Tas som
sak på fagseminar.

Diskusjon

4 Anbefalinger fra ulykkesrapport 2/2023

Bakgrunn:

Fra ulykkesrapport:

6.3 Forslag til sentrale tiltak

SU bør vurdere om det ved overgang til høyere skjermklasse kun skal byttes enten
størrelse eller skjermklasse, ikke begge deler samtidig. Det anbefales at SU ser på en
mulig oppdeling av skjermklassene slik at de gjenspeiler skjermenes egenskaper på en
bedre måte. SU bør vurdere om det ved overgang til høyere skjermklasse kun skal byttes
enten størrelse eller skjermklasse, ikke begge deler samtidig. Det anbefales at SU ser på
en mulig oppdeling av skjermklassene slik at de gjenspeiler skjermenes egenskaper på en
bedre måte.

Vedtak:

Dette ses på av skjermflygingsansvarlig i SU

Beslutning

5 Undersøkelser etter hendelse på Jarlsberg 12.09.24 Beslutning
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Etter påtrykk fra LT er det ønskelig at man går dypere inn i enkelte alvorlige hendelser
uten at dette kvalifiserer til en formell undersøkelseskommisjon.
TBJ og KM undersøker dette sammen med fagsjef

6 Status ulykke Oppdal

Det har etter ulykken blitt foretatt tester av tilsvarende rigg som ulykkesriggen med
samme konfigurasjon hva gjelder hoved og reserveskjerm uten at dette har avdekket noe
som kan indikere hva som har forårsaket at reserven ikke har åpnet på forventet måte.
Alle klaffer og annet på ulykkesriggen er i tillegg blitt kontrollmålt og sjekket opp mot
spesifikasjonene for riggen uten at det er funnet noe avvik.

Informasjon

7 Egenerklæring i stedet for legeundersøkelse

Bakgrunn:
I1-oppgave til Are Heggmo konkluderer med et forslag om å innføre Egenerklæring (EE)
for gunnkursdeltagere framfor legeerklæring. (LE) Dersom man ikke kan krysse av riktig
svar i EE må man ta en LE på vanlig måte.

Vedtak:
Intet vedtak, men følges opp framover.

Diskusjon

8 Arbeidsmetode i SU - Kanban

TBJ foreslår å benytte Kanban som verktøy i SU’s arbeid. Kanban er et visuelt
styringssystem som brukes for å optimalisere arbeidsflyt og øke produktiviteten.

Vedtak:

Resten av SU samt fagsjef synes førsteinntrykket er bra og gjennomfører en prøveperiode
fram til endelig avgjørelse i SU møte 6. desember.

Diskusjon/
Beslutning

9 Eventuelt

10 Neste møte

06.12.2024 kl 1530 i Møllergata 39

Møtet avsluttet kl 21:23

Beslutning


